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W sprawie budowy Pomnika Żołnierzy Armii Krajowej. 

Wczoraj minęła 80-ta rocznica wybuchu Powstania Warszawskiego. Rok temu 

prezydent Krzysztof Matyjaszczyk zapowiadał odsłonięcie Pomnika Żołnierzy Armii Krajowej w

80-tą rocznicę wybuchu Powstania. Obietnica złożona przed wyborami nie została 

dotrzymana. Jedyne działanie w tym zakresie, jakie Częstochowianie mogą dostrzec, to jest

wymiana tabliczki z informacją o budowie Pomnika, w miejscu gdzie 1 sierpnia 2023 r.

wymurowano „kamień węgielny” pod Pomnik. Obecna tabliczka już nie zawiera daty jego 

odsłonięcia. 

Dlatego proszę o odpowiedzi na pytania:

1. Dlaczego nie zbudowano Pomnika Żołnierzy Armii Krajowej w zapowiadanym 

terminie?

2. Jakie czynności wykonano w celu realizacji budowy Pomnika? Proszę przedstawić

co dotychczas wykonano w tej sprawie oraz odkreślić efekty tych działań.

3. Kiedy powstanie Pomnik Żołnierzy Armii Krajowej?

z poważaniem 

           (-) Paweł Ruksza
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